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ERE:ouFrom: ae IA

Sent: Tue 2/23/2021 12:37:11 PM

Subject: RE: communicatie naar huisartsen over Astra Zeneca vaccin

Received: Tue 2/23/2021 12:37:11 PM

Ja, het is voor huisartsen en patiénten lastig te volgen door alle veranderingen en bulk aan info. Tk denk dat we dit goed
kunnen wtleggen, de vraag 1s hoe en waar? Dit moet ook zeker m de publieks info: 1k heb al vaak bi EER necgeven

dat info naar publiek hierover echt nodig 1s, maar het heeft blijkbaar weinig prioriteit. Zij moeten met Vws hierover

schakelen en dat gebewrt min inziens te traag.
Wordt vervolgd....

van: EEE OE) IEEE CEE ove
Datum: 23 februari 2021 om 13:24:38 CET

rr TENivi o>
Onderwerp: RE: communicatie naar huisartsen over Astra Zeneca vacein

x.
Ik herken de verwarring onder huisartsen ik kreeg zo en zo al veel vragen over het AZ vaccin en het gebruik indien

afweerverlagende medicatie gebruikt wordt.

Dus dat lag al voor het webinar.

In het webinar heb ik proberen uit te leggen dat het AZ vaccin veilig is omdat het virus zich niet kan vermenigvuldigen.

Het is ook verwarrend want eerst moeten deze patiénten een mRNA vaccin en dan mag het toch AZ worden en telt snelheid.

Wat moeten we er praktisch mee?
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